
 

 

                        

 

 

 

k bodu 1 

Zasadnutie Komisie pre šport otvoril predseda komisie S. Javorka, ktorý dal hlasovať 

o programe zasadnutia. 

 

Uznesenie č. 9/2023 

Komisia hlasovala o programe. 

Výsledok hlasovania: 

 Počet hlasujúcich: 8 

 Za: 8 

 Proti: 0 

 Zdržal sa: 0 

Záver: Komisia schválila uznesenie. 

 

k bodu  2 

 Člen komisie p.Varga predstavil prítomným architektonickú štúdiu viacúčelovej športovej haly 

pri Základnej škole Klačno. 

Viacúčelová športová hala je riešená ako súčasť športovísk pri ZŠ Klačno. Primárne využitie  je pre 

výučbu telesnej výchovy, v poobedňajších hodinách by slúžila ako tréningový stánok pre športové 

kluby, v podvečer by bola k dispozícii aj verejnosti. Parametre haly spĺňajú kritéria pre rozmery 

športovísk na volejbal, basketbal, tenis, florbal, doplnkové využitie je pre atletiku a gymnastiku. 

Názov : Komisia pre šport 

 

Dátum 12.10.2023 

Hodina 15,00 hod. 

Miesto MÚ - malá zasadačka č. 9, Ružomberok 

Pozvaní 

JUDr. Ľ. Kubáň, PaedDr. J. Lokajová, Bc. M. Kubačka, S. Javorka, L. Valent, 

M. Bystričan, Ing. J. Rojček, Mgr. P. Svrček, Ing. P. Stano, P. Oravec, T. 

Varga, R.Hlačina 

Tajomník komisie: Ing. Tomáš Gazdarica 

Neprítomní M. Bystričan, P. Oravec 

Program: 

1. Otvorenie 

2. Prezentácia a odporúčanie komisie pre šport na "Viacúčelová športová hala" 

3. 
Návrh na zmenu VZN mesta Ružomberok o spoplatnení krúžkovej činnosti s poukázaním 
"vzdelávacích poukazov" 

4. Rozpočet pre športové kluby na činnosť a projekty na rok 2024. 

5. Projekty a vízie komisie pre šport na rok 2024. (Mestská olympiáda) 

6. Diskusia. 

7. Záver 



 

 

                        

Súčasťou projektu je aj posilňovňa a sociálne zariadenia, maximálna kapacita hľadiska je 

dimenzovaná na 200 divákov.    

  

 

Uznesenie č. 10/2023 

Komisia odporúča zaradiť projekt viacúčelovej športovej haly pri ZŠ do rozpočtu oddelenia mestského 

rozvoja, územného rozhodovania a stavebnej správy, aby sa vypracoval projekt pre potreby 

stavebného povolenia (PSP) 

Výsledok hlasovania: 

 Počet hlasujúcich: 8 

 Za: 8 

 Proti: 0 

 Zdržal sa: 0 

Záver: Komisia schválila uznesenie. 

 

k bodu 3 

Uznesenie č. 11/2023 

Komisia odporúča sa vrátiť k bodu 3 v máji 2024 po predbežnom vyhodnotení činnosti krúžkov. 

Výsledok hlasovania: 

 Počet hlasujúcich: 8 

 Za: 8 

 Proti: 0 

 Zdržal sa: 0 

Záver: Komisia schválila uznesenie. 

 

k bodu 4 

Uznesenie č. 12/2023 

Komisia odporúča navýšiť do rozpočtu výšku dotácie na činnosť klubov na úroveň 70 tisíc € a zároveň 

doporučuje prehodnotiť výšku a kľúč pre rozdeľovanie dotácií pre osobitne rozpočtované športové 

organizácie. 

Výsledok hlasovania: 

 Počet hlasujúcich: 8 

 Za: 8 

 Proti: 0 

 Zdržal sa: 0 

Záver: Komisia schválila uznesenie. 

 

k bodu 5  

Zamestnanec mesta (p. Gazdarica, referent pre šport) z oddelenia školstva, športu a mládeže 

informoval prítomných o záujme mesta v spolupráci s CVČ Elán, športovými klubmi a školami 

zorganizovať  Mestskú športovú olympiádu.   

Uznesenie č. 13/2023 

Komisia berie na vedomie informáciu o Mestskej športovej olympiáde 

Výsledok hlasovania: 

 Počet hlasujúcich: 8 

 Za: 8 



 

 

                        

 Proti: 0 

 Zdržal sa: 0 

Záver: Komisia schválila uznesenie 

 

k bodu 6 

 Nasledovala voľná diskusia na tému vízie komisie pre šport na rok 2024 

 

k bodu 7 

 Zasadnutie ukončil predseda komisie S. Javorka. 

 

 

Zapísala: Ing. T.Gazdarica  

V Ružomberku: 12.10.2023 

 

So zápisom súhlasí: Stanislav Javorka 

V Ružomberku: 17.10.2023 


